
Prezident Miloš Zeman
první den návštěvy v
kraji jednal o
budoucnosti Ještědu,
setkal se s občany i
studenty
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S pochvalou dnes přijel na třídenní návštěvu Libereckého kraje prezident republiky Miloš
Zeman. Znovu ocenil dokončení lůžkového hospice, který potřebným slouží od začátku
letošního roku. Pozitivně také hodnotil aktivity kraje při obnově jeho dominanty Horského
hotelu a televizního vysílače Ještěd.

Cestu po regionu zahájil na krajském úřadě, kde prezidentský pár přivítal hejtman Libereckého kraje Martin
Půta s manželkou. Následovalo setkání s krajskými zastupiteli a starosty některých obcí Libereckého kraje,
kde bylo projednáváno zejména téma vzdělávání, rezonoval i aktuální případ šikany učitelky jejími studenty
nebo nutnost obnovovat chátrající kulturní památky.

Na Technické univerzitě v Liberci pobesedoval se studenty například o Evropské unii, inkluzi nebo svých
cílech.

Prezident Miloš Zeman a hejtman Martin Půta se v rámci návštěvy hlavy státu v Libereckém kraji spolu
s dalšími zainteresovanými sešli nad budoucností kulturní památky horského hotelu Ještěd. Nahoru na
vrchol nakonec vyjeli i přes aprílové počasí lanovkou.

Společně s primátorem statutárního města Liberec Tiborem Batthyánym, náměstkyní ministra kultury
Annou Matouškovou, generálním ředitelem Českých Radiokomunikací a.s. Martinem Gebauerem a členy
rady spolku Ještěd 73 Tomášem Sovou a Petrem Šmausem jednali zejména o způsobu financování obnovy
budovy hotelu a vysílače nad Libercem.

Prezident v úvodu jednání pochválil Liberecký kraj, který vstoupil do spolku Ještěd 73, za schválení dotace ve
výši 2 mil. Kč na projektovou přípravu pietní obnovy Ještědu. Finance pro tento účel skládají i další dva
členové Ještěd s.r.o. a České radiokomunikace a.s. „Seznámili jsme pana prezidenta s průběhem obnovy Ještědu.
Postupně se daří naplňovat cíle, které od začátku vzniku stanovil spolek Ještěd 73. To znamená pracovat na obnově
Ještědu a vrátit mu původní podobu, a rovněž spojit různé subjekty a instituce, které by mohly Ještědu v budoucnu
pomoci s celkovou citlivou rekonstrukcí. Pan prezident sám sobě dal úkol pohovořit s paní ministryní Šlechtovou o
získání finanční podpory z IROPu,“ informoval hejtman Libereckého kraje Martin Půta.



V Hodkovicích nad Mohelkou prezidenta republiky vítaly desítky lidí již na místním náměstí a potom
zaplnily kino do posledního místa. Lidé se ptali na prezidentův názor na církevní restituce nebo média.

Druhý den, ve čtvrtek 25. února, zahájí prezident republiky návštěvou Tanvaldu, kde se nejprve pozdraví s
vedením města a poté s občany. Po poledni se přesune do Sklárny a Minipivovaru Novosad & syn Harrachov.
Setká se se zaměstnanci a poobědvá s podnikateli z Libereckého kraje.

Další zastávkou budou Semily. I tady prezident nejdříve pohovoří s představiteli města a poté v Kulturním
centru Golf také s obyvateli.


